
Obok wspomnianych znalaz∏y si´ nie mniej wa˝ne
dotyczàce regulaminu wynagradzania nauczycieli. W
roku 2007 ciechociƒscy nauczyciele majà zagwaranto-
wanà w bud˝ecie miasta podwy˝k´ na poziomie 3%.
Radni jednog∏oÊnie przyj´li Regulamin wynagradzania
nauczycieli zatrudnionych w szko∏ach i placówkach
oÊwiatowych prowadzonych przez Gmin´ Miejskà Cie-
chocinek. Dokument, który b´dzie obowiàzywa∏ do
koƒca roku, zosta∏ pozytywnie zaopiniowany przez
oÊwiatowe zwiàzki zawodowe. Zmiana, jakiej dokonali
radni w zasadach przyznawania stypendiów sporto-
wych, ucieszy wszystkich m∏odych zawodników, którzy
trenujà w klubach majàcych siedzib´ poza Ciechocin-
kiem. Do tej pory o stypendium móg∏ ubiegaç si´ za-
wodnik trenujàcy jedynie w Ciechocinku. Po zmianach
szans´ na stypendium otrzymajà mi´dzy innymi lek-
koatleci oraz hokeiÊci trenujàcy poza uzdrowiskiem.

Rada zdecydowa∏a te˝ o wniesieniu aportem do
majàtku KPUP „Ekociech” dzia∏ek, które spó∏ka do tej
pory dzier˝awi∏a. Obecnie gmina posiada 86 procent
udzia∏ów w spó∏ce. Przekazane tereny pozwolà na
podniesienie wartoÊci jednego udzia∏u spó∏ki. Uchwa-
∏´ poprali wszyscy radni, pozytywnie o pomyÊle wyra-
˝a∏ si´ radny Jerzy Draheim: - To bardzo dobrze, ˝e
dokapitalizujemy spó∏k´, która dzi´ki temu b´dzie
mia∏a wi´ksze zdolnoÊci kredytowe i szanse na prze-
trwanie na rynku - argumentowa∏ radny.

Uchwalajàc Regulamin utrzymania czystoÊci i po-
rzàdku (tekst regulaminu drukujemy w ca∏oÊci w nu-
merze), radni na∏o˝yli na mieszkaƒców obowiàzek po-
siadania pojemnika na Êmieci. Miasto sprawdzi list´
umów zawartych z przedsi´biorstwami zajmujàcymi
si´ wywozem odpadów. Je˝eli oka˝e si´, ˝e w∏aÊciciel
domu nie ma podpisanej umowy i nie zawrze jej w
wyznaczonym terminie, miasto zrobi to za niego. Oczy-
wiÊcie kosztami obcià˝y uchylajàcego si´ od obowiàzku
mieszkaƒca. NowoÊcià b´dà te˝ kontenery na biood-
pady (odpadki kuchenne). Czy mieszkaƒcy przekonajà
si´ do takiej formy segregacji Êmieci, czas poka˝e…
Miejmy nadziej´, ˝e przyzwyczaimy si´ do nich, jak
do dzwonów, w których od pewnego czasu zacz´∏y
pojawiaç si´ plastik, szk∏o, puszki i papier, a nie
wszystkie Êmieci. Zmiany dotyczà te˝ w∏aÊcicieli psów.
Zgodnie z nowym regulaminem posesja, po której
biega pies powinna byç oznaczona tabliczkà. Na
w∏aÊcicieli czworonogów na∏o˝ono te˝ obowiàzek
sprzàtania po swoich pupilach. W miejscach publicz-
nych w∏aÊciciel ma obowiàzek usunàç psià kup´. Jak

b´dzie wyglàda∏a realizacja tego zapisu bez kontroli
i zmiany ÊwiadomoÊci naszych mieszkaƒców? O ile
pies nie oka˝e si´ màdrzejszy od swojego pana, b´-
dziemy musieli nadal patrzeç pod nogi.  W∏aÊciciele
b´dà musieli te˝ pami´taç o cià˝àcym na nich obowiàz-
ku corocznej deratyzacji. Termin takiej akcji po uzgo-
dnieniu z Sanepidem b´dzie publicznie og∏asza∏ Bur-
mistrz. Koszt takiej akcji poniosà mieszkaƒcy.

W interpelacjach radni dopytywali si´ mi´dzy in-
nymi o drog´ wjazdowà do miasta, budow´ nowych
budynków CTBS oraz bezpieczeƒstwo w mieÊcie.  -
Wykonawca drogi usunà∏ wszystkie usterki w dniu 17
stycznia br., by∏em zapewniany, ˝e przejazd zostanie
oddany do u˝ytku przed koƒcem stycznia. - wyjaÊnia∏
burmistrz Leszek Dzier˝ewicz. Firmy ustalajà termin
ostatecznego odbioru. Wszystkie informacje przeka˝´
po otwarciu przejazdu, na nast´pnej sesji - zapewni∏
burmistrz. Ze wzgl´du na odwo∏anie z∏o˝one przez
Fundacj´ Wschodnio - Europejskie Centrum Rehabi-
litacji, które zosta∏o odrzucone przez wojewod´ wnio-
sek o promes´ z∏o˝ony w grudniu zesz∏ego roku zosta∏
zawieszony. - Czekano na nas do 16 stycznia, wojewoda
odrzuci∏ odwo∏anie fundacji 19 stycznia, z∏o˝yliÊmy
wniosek o ponowne rozpatrzenie do prezesa Banku
Gospodarstwa Krajowego, czekamy na rozpatrzenie -
 t∏umaczy∏ na sesji Andrzej Wojdy∏o prezes CTBS. Je˝eli
odpowiedê b´dzie negatywna, nowy wniosek b´dziemy
mogli z∏o˝yç dopiero we wrzeÊniu, a to oznacza, ˝e
„ucieknie” nam rok 2007. Mamy prawomocne pozwole-
nie na budow´, ale nie mo˝emy rozpoczàç przetargu
bez gwarancji otrzymania kredytu, nasze Towarzystwo
jest za ma∏e, aby same podo∏aç kosztom wybudowania
tych budynków - wyjaÊnia∏ prezes.

O zwi´kszenie liczby patroli apelowa∏ do komen-
danta policji radny Pawe∏ KanaÊ. - Jest szansa na zwi´k-
szenie liczby patroli w sezonie wiosenno - letnim. -
MusielibyÊmy zapewniç policjantom zakwaterowanie
i wy˝ywienie. Wst´pnie ustali∏em z komendantem po-
wiatowym, ˝e ca∏otygodniowe patrole mog∏yby si´
pojawiç w Ciechocinku od poczàtku maja do po∏owy
wrzeÊnia. Wszystko zale˝y od finansów - poinformowa∏
burmistrz Leszek Dzier˝ewicz. Koncepcja ta ró˝ni si´
od zesz∏orocznej, w której miasto mia∏o p∏aciç policjan-
tom za dodatkowe patrole. Je˝eli porozumienie zosta-
nie zawarte, w uzdrowisku pojawi si´ od trzech do
pi´ciu dwuosobowych dodatkowych patroli policyj-
nych.

       Jakub Giza
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Regulamin utrzymania czystoÊci i porzàdku na terenie miasta Ciechocinka, zmiana zasad przyzna-
wania stypendiów sportowych, wniesienie majàtku gminy do Komunalnego Przedsi´biorstwa U˝ytecz-
noÊci Publicznej „EKOCIECH” Sp. z o.o. oraz odwo∏anie darowizny dokonanej na rzecz Skarbu Paƒstwa
to tylko niektóre punkty, jakie znalaz∏y si´ w porzàdku obrad IV sesji Rady Miejskiej Ciechocinka
kadencji 2006 - 2010. Nie brakowa∏o te˝ interpelacji, radni pytali o drog´ wjazdowà do miasta oraz
o sytuacj´ zwiàzanà z budowà nowych budynków przez Ciechociƒskie Towarzystwo Budownictwa
Spo∏ecznego.
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